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De laatste tijd - maar eigenlijk al jaren- 
worden we gebiologeerd door de kwes-
tie van de spoorwegovergang in ons 
dorp.  Voorlopig lijkt nu naar buiten toe 
alles in ruste na de politiek gespaarde 
“kool en geit”, maar ondertussen  is het 
ambtelijk apparaat stevig in onderhan-
deling met Pro-Rail over een projecto-
vereenkomst ter uitvoering van het eer-
ste deel van het oorspronkelijke plan  
nl. de aanleg van de Tolhuislaantunnel. 
Wij verwachten er veel van. 

Het Verkeerscirculatieplan (VCP)  
Alle huishoudens in ons deel van Zeist ten 
Noorden van de Amersfoortseweg heb-
ben  inmiddels een brief van de Gemeente 
ontvangen met een uitgebreid informatie-
document en de uitnodiging om deel te 
nemen aan een per e-mail te beantwoor-
den digitale enquête. 

Op zich verdient het waardering dat de 
Gemeente het VCP verder wil uitvoeren, 
maar we vragen ons af of het niet wijzer 
ware geweest om in overleg met de be-
langenverenigingen na de inmiddels wat 
gewijzigde urgentie te komen tot een 
wat  rustiger overleg over de inhoud en 

kwaliteit van deze enquête. Wij hebben de 
Gemeente daarover aangesproken, maar 
nee hoor,  er wordt doorgedenderd, want  
immers daar waren de Drieluik klankbord 
groepen het toch met z’n allen over eens 
en er was het toch al ingehuurde externe 
adviesbureau? Wij vragen ons af hoeveel 
relevante reacties zullen komen op dit 
nogal ingewikkelde enquête project. Vast 
wel weer de  roep om het lokale paaltje en 
het ditto bordje, denken we zo. Toch zijn 
we zeer benieuwd naar de uitkomsten van 
de enquête die op 13 december met de 
participatiegroep zal worden besproken, 
en dan zien we wel weer verder.

Overleg met  Wijkwethouder 
Johan Varkevisser
De voorgaande onderwerpen kwamen 
uiteraard indringend aan de orde in ons  
recente reguliere overleg met Johan Var-
kevisser, waarbij van de kant van de Ge-
meente ook aanwezig waren de lokale 
wijkmanager Arjan Waijenberg, ons com-
municatiecontact Chris Huiden en dhr. Bob 
Spierenburg, die de afgelopen jaren vanuit 
de Gemeente als coördinator de vele pro-
jecten in Den Dolder onder zijn hoede had.
Bob neemt eind dit jaar afscheid wegens 

pensionering. Vele tientallen burgers van 
Den Dolder hebben de afgelopen jaren 
intensief contact met dhr. Spierenburg 
gehad; niet in de laatste plaats de deelne-
mers aan de klankbordgroepen rond het 
Drieluikproject.  Bob geeft er de voorkeur 
aan zijn vertrek wat stilletjes te houden, 
maar wij hebben hem in dit overleg  van 
harte dank gezegd voor de integere wijze 
waarop hij aan de invulling van zijn missie 
gestalte heeft gegeven; vaak in weerwil 
van de zo soms zo lastige burgers. 
Het Dorpshuisproject is steeds weer on-
derwerp van gesprek, maar het lijkt er 
maar niet te gaan komen ondanks die vele 
externe adviseurs en hun duidelijke rap-
porten. In deze tijden is de hand op de 
knip bij de gemeente, de woningbouwcor-
poraties en zelfs de kerk, die zich allen mo-
gen afvragen welke rol ze ten behoeve van 
onze Dolderse gemeenschap nog kunnen 
spelen. Wat er nu uit zal komen is wel dui-
delijk, nl. een spreiding van voorzieningen 
over diverse locaties. Dat kan misschien 
voorlopig wel lukken, maar het komt niet 
in de richting van het wenselijke sociale 
beeld, waartoe zoveel mensen in  Den Dol-
der  op uitnodiging van de Gemeente wer-
den betrokken. 

Op het terrein van de Zeister Woningbouw-
visie , waartoe er weer uitnodigingen  aan 
de burgerij zijn uitgegaan,  hebben wij de 
wethouder duidelijk gemaakt dat wij geen 
enkele behoefte hebben aan een herha-

ling van het frustrerende gebeuren rond 
de Wijkvisies van enkele jaren geleden. 
De huidige bestuurlijke coalitie toont een 
wat vriendelijker beeld richting de burger, 
maar laten we dan vooraf ook goede spel-
regels afspreken voordat we daarin weer 
zoveel energie steken. 
Het Duurzaamheidsprogramma Zeist 
2012-2016  werd onlangs door de Ge-
meenteraad unaniem aangenomen on-
danks de kritiek dat er veel wensdenken en 
weinig aan concreet voorbeeldgedrag uit 
spreekt. Een motie van de Groene Demo-
craten waarin wel een reeks meer of min-
der realistische voorstellen was opgeno-
men, werd verworpen. De wijkwethouder 
verzekerde ons echter dat de Gemeente 
wel degelijk serieuze voorstellen en pro-
jecten onder ogen wil zien.

Onderhoud Pro-Rail
In verband met onderhoudswerkzaamhe-
den zal de spoorwegovergang in Den Dol-
der op 17 december vanaf 19.00 uur tot de 
volgende ochtend 08.00 uur gesloten zijn.

Nieuwjaarsreceptie
De Belangenvereniging houdt haar nieuw-
jaarsreceptie voor leden, relaties en be-
langstellenden op vrijdagavond zes janu-
ari a.s. in De Kameel, Dolderseweg 167a. 
Nadere informatie volgt.

Namens het bestuur,
Jan Scherphuis.

Bestuursberichten
Het Drieluik

Brandweerpost Den Dolder bedreigd
In het kader van de Bezui-
nigingsplannen van de 
Gemeente Zeist is nogal 
onverwacht het voortbe-
staan van onze plaatselij-
ke vrijwillige Brandweer 
aan de orde gesteld. 

Gezien de belangrijke func-
tie die onze  brandweerpost 
inneemt, zowel in sociaal-
maatschappelijk opzicht als 
uit oogpunt van veiligheid, 
geeft dit aanleiding tot zorg 
bij velen. Daarbij speelt ook 
de centrale locatie van het 
overigens gewaardeerde 
Remia complex in ons dorp 
een belangrijke rol, gezien 
het daaraan verbonden vei-
ligheidsrisico. 

De gemeente heeft terecht 
de besluitvorming hierover 
voorlopig opgeschort, te-
meer omdat zij hierover 
niet eenzijdig kan beslissen. 
De  brandweer valt nl. on-
der de paraplu van de VRU 
(Veiligheidsregio Utrecht), 
waarin 26 Utrechtse ge-
meenten samenwerken op 
het gebied van veiligheid, 
waaronder de brandweer. 

In januari wordt een rapport 
van de VRU verwacht waar-
in over de  spreiding van 
de diverse posten wordt 
geadviseerd.  Daarbij is ook 
voor onze veiligheid de toe-
komst van de aanpalende 
brandweerposten in  De Bilt 
en Soesterberg van groot 
belang. Reden genoeg voor 
uw Belangenvereniging 
om  een gesprek aan te 
gaan met onze  plaatselijke 
brandweercommandant 

Eric Vos, die we hierna aan 
het woord laten.

“Nee, ik was niet helemaal 
verrast door het bezuini-
gingsvoorstel.  De nieuw-
bouw van post Zeist hing 
natuurlijk al een paar jaar in 
de lucht. Door het opschui-
ven van deze post richting 
Den Dolder bestond de 
kans dat Den Dolder minder 
belangrijk zou gaan worden 
en daardoor bedreigd zou 
worden met ophe�  ng. Van-
uit de VRU werd weliswaar 
aangegeven dat men niet 
de intentie had om pos-
ten op te he� en. Wat wel 
enigszins verassend was is 
dat de gemeente nu in één 
keer uit de hoek kwam met 
forse bezuinigingsplannen 
en het lijkt erop dat door 
de combinatie van de ver-
huizing van de hoofdpost 
en de bezuinigingen van 
de gemeente het voortbe-
staan van de post nog on-
zekerder is geworden. Dat 
is natuurlijk niet leuk voor 
ons team, want iedereen 
zet zich volledig in voor het 
voortbestaan van de post 
en het is niet prettig om er 
dan zo’n extra knauw over-
heen te krijgen. Sommi-
gen zijn er juist extra door 
gemotiveerd, en zorgen er 
voor nog sneller op de post 
te zijn om snel te kunnen 
uitrukken. We zijn niet echt 
gedemotiveerd. We blijven 
hopen op een goede a� oop 
omdat de post best belang-
rijk is. We zijn erg druk en 
verzorgen een aantal speci-
alismen. De blusploeg Den 
Dolder bestaat uit 1 post-

commandant, 3 bevelvoer-
ders, 6 chau� eurs/brand-
wachten, 6 brandwachten 
en 3 brandwachten in op-
leiding en 1 aspirant brand-
wacht. In totaal dus 20 man.

In ongeveer 80% van de uit-
rukken kunnen we ook de 
straat op, het personeel is 
niet geconsigneerd en he-
laas gebeurd het overdag 
nog wel eens dat we niet 
voldoende mensen heb-
ben om uit te rukken door-
dat veel mensen buiten 
het dorp werken. Dit jaar 
stevenen we af op 250 keer 
uitrukken, daarmee staan 
we in de top 10 van drukste 
posten in de regio. Voor wat 
betreft de aanrijtijden zit-
ten we binnen de gestelde 
normen; dit is mede te dan-
ken aan de gunstige ligging 
van de post, naast de Dol-
derseweg. Wat de posten  
Bilthoven en Soesterberg 
betreft is niet echt sprake 
van rechtstreekse samen-
werking. 
De inzet van voertuigen bij 
calamiteiten wordt bepaald 
door de alarmcentrale, 
zodat het kan het voorko-
men dat we over en weer 
assistentie verlenen. Er zijn 
plannen om de post Biltho-
ven te verplaatsen richting 
Larenstein. Een stuk verder 
weg van Den Dolder / Zeist 
dus. De toekomst van Soes-
terberg is ook niet geheel 
zeker, in Soest zullen ver-
moedelijk ook bezuinigin-
gen doorgevoerd worden. 
De Post Zeist is ook een 
stuk dichterbij Soesterberg 
gekomen. Wat onze huidige 

taken betreft het volgende.   
Naast de basis brandweer-
zorg rukt de ploeg ook uit 
voor reanimatiemeldingen. 
Het team is door de RAVU 
(Regionale Ambulance 
Voorziening Utrecht) extra 
getraind in het optreden 
bij hartfalen, waarbij we 
gebruik maken van de AED 
(Automatische Externe De-
� brilator). Deze snelle zorg 
kan dus wegvallen voor de 
inwoners van Den Dolder 
en omstreken. Daarnaast 
kunnen we ingezet wor-
den voor het opbouwen 
van groot water transport 
met een speciale dompel-
pomp. Ook is de ploeg op-
geleidt in grootschalige en 
zware hulpverlening, denk 
hierbij aan instortingen 
en ongevallen met grote 
voertuigen of treinen. Deze 
specialismen zouden dan 
elders in de regio onderge-
bracht moeten worden en 
dit brengt weer kosten met 
zich mee voor opleiding 
e.d.” 

Tot zover  dhr. Eric Vos, onze 
brandweercommandant. 
Een uitvoeriger motiva-
tie van het belang van de 
plaatselijke brandweer voor 
Den Dolder e.o. kunt u vin-
den in de nieuwsberichten 
op de website van onze 
Belangenvereniging. (www.
dendolder.net) in de vorm 
van de inspraaknota  door 
Eric Vos bij de Ronde Tafel 
in de Gemeenteraad.  We 
wachten het RVU rapport 
af, met belangstelling, maar 
niet zonder zorg.

jhs.Brandweercommandant Eric Vos


